



**Närvarande:**

Glenn Andersson, Tina Ohlsson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Gunilla Arvidsson, Tereze Lindgren, Rikard Smitt, Linda Assarsson, Chatrine Kolander

**1. Mötets öppnande**

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

**2. Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

**4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll**

Tidigare mötesprotokoll godkändes.

**4. Rapporter**

**4.1 Ekonomi**

För april ligger klubben back ca 19 000 kr men det är ganska mycket kurser igång och det finns ca 77 000 kr respektive 7 000 kr för kurs- och medlemsavgifter som ännu inte kommit in. Klubben har ganska mycket stora fasta utgifter.

Det är problem med stripe och det framgår inte att klubben fått in pengar för tävling. Gunilla tror att det hänger ihop med problemen för SBK Tävling så hon ska kontakta Stripe.

Gunilla har varit i kontakt med Nordea men frågan om kontona har ännu inte löst sig. Gunilla upplever att hon börjar få koll på ekonomin.

**4.2 HUG**

Rickard redogör för kursverksamheten. Det är blivit en drastisk ökning av kurser. Under våren kommer det vara ca 20 kurser. Det kan bero på förändringen i arvodesbiten men det är svårt att säga.

Det finns en ny rallylydnadsinstruktör. Diskussion om att den nya instruktören ska presenteras på facebook. Rickard undersöker detta.

**4:3 TK**

En träningsgrupp – Håkans sökgrupp har blivit vilande.



**Datum: 2024-04-04 kl: 19:00**

Johnny Broberg ska bli rallylydnadsinstruktör.

TK arbetar med att uppdatera texten om träningsgrupperna till hemsida.

Det är snart regelrevidering i bruks. Chaterine tror att skåne kommer försöka påverka reglerna så att Skåne kan hålla sök eftersom många tävlingar i Skåne har svårt att uppfylla reglerna.

#### 4.4 Agility/Rally/specialsök

En träningsgrupp i agility startar den 1 april i ny regi. De kommer kallas till TK-mötena.

Specialsök den 25 augusti 2024 klass 1. Specialsök får tillåtelse att flytta urvalsbanan till stallet.

#### 4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten

Styrelsen har sedan föregående protokoll beslutat att låta kommunen fixa kaninhålorna för 10 000 kr eftersom kommunen ansåg att klubben använt fel "grus" i dessa. Kommunen skulle återställa dem och sedan skulle kommunen hjälpa klubben att visa hur de hålorna ska skötas. Klubben har klagat på hur kommunen har återställt hålorna och kommunen har sagt att de ska ordna dem. Diskussion om klubben vill att kommunen sköter kaninhålorna eller om klubben ska sköta dem. Glenn tar upp kontakten med kommunen och ser hur det ska lösas.

Eva har undersökt låset och om det går att byta kod men det är något fel på låset. Robban har dock kontakt med en support. Ärendet fortsätter. Diskussion att det då kan vara bra med kodlås till kansliet.

Diskussion om klubben kan köpa in ett IGPhinder. TK tar upp diskussionen.

#### 4.7 Distriktet

Nytt ordförandemöte är bokad till den 10 juni 2024. Glenn går på mötet. Det är distriktsmöte den 29 maj 2024.

#### 4:8 Info/PR och Hemsida

Klubben har ny sponsor Thule.

### 5. Beslutsfrågor

### 6. Skrivelser

### 7. Övriga frågor

#### 7.1 Stolarna i klubbstugan

Eva berättar om stolarna i stugan och dess värde. Eva ska undersöka saken. Arbetet pågår.



**7.2 Mästarbrev**

Ronny Bergström har gjort klart mästarbrevens så de ligger på kansliet.

**8. Nästa möte**

Nästa styrelsemöte hålls den 15 maj 2024. Det är medlemsmöte den 5 juni 2024. Nästa styrelsemöte är den 21 augusti 2024.

**9. Mötet avslutas**

Ordförande förklarar mötet avslutat.

.....  
Glenn Andersson, Ordförande

.....  
Cecilia Uddman, Sekreterare